

TCM电动叉车蓄电池48V7PZS560 TCM电动叉车配件

产品名称	TCM电动叉车蓄电池48V7PZS560 TCM电动叉车配件
公司名称	广州贝朗斯动力电源有限公司
价格	19488.00/组
规格参数	品牌:贝朗斯 型号:48V7PZS560 生产地:广东
公司地址	中国 广东 广州 白云区 夏花二路28号
联系电话	86 020 86603123 13538843060

产品详情

TCM叉车蓄电池48V7PZS560是TCM电动叉车FB20/25-6专用电瓶组，日本标准，符合丰田电叉车安装设计标准，耐用性强，自放电小，深循环次数达1200次以上，在我国大型物流场、工矿、企业、库房等电动叉车上得到广泛使用，贝朗斯品牌叉车电池是TCM叉车二级市场配套商家，从业多年，拥有十多明业内超过十年经验的技术人员，可快速配套丰田各种电动叉车电池。

TCM forklift battery 48V7PZS560 is a special battery pack for TCM electric forklift FB20/25-6. It is Japanese standard and conforms to Toyota electric forklift installation design standards. It has strong durability, low self-discharge, and more than 1200 deep cycles. Electric forklifts are widely used in industrial and mining, enterprises, warehouses and other electric forklifts. The Brauns brand forklift battery is a supporting business for TCM forklifts in the secondary market. He has been in the business for many years and has more than ten years of experience in the industry. Electric forklift battery.